
T AŞ I N  A L T I N A
G Ö V D E M İZ İ  K O Y D U K

SİNOP TİCARET VE SANAYİ
ODASI

N İ S A N - M A Y I S - H A Z İ R A N  2 0 2 0  B Ü L T E N İ

S İ N O P  T S O  B Ü L T E N İ

İÇ İN D E K İ L E R

Nefes Kredisi Desteği 2-3-4

Meclis Toplantıları

Haberler

Sinop Kestane Balı

S A L İ M  A K B A Ş - Y Ö N E T İ M  K U R U L U  B A Ş K A N I

" C O V I D - 1 9  S Ü R E C İ  T Ü M  D Ü N Y A Y I  V E
B İ Z L E R İ  D E R İ N D E N  E T K İ L E R K E N ,  B U  S Ü R E Ç T E
S T S O  O L A R A K  Ü Y E L E R İ M İ Z İ N  V E  S İ N O P
H A L K I N I N  H E P  Y A N I N D A  D U R D U K .  D E Y İ M
Y E R İ N D E Y S E ,  T A Ş I N  A L T I N A  E L İ M İ Z İ  D E Ğ İ L
G Ö V D E M İ Z İ  K O Y D U K . "



B Y   B R A Y N  R İ C E

Finansman ihtiyacına cevap verebilmek adına
TOBB Nefes Kredisini 27.Nisan itibariyle
yeniden devreye alındı ve bu birlikteliği Bir
Özel Banka ile Denizbank ile yaptık. Cirosu 25
milyon TL’nin altında olan küçük işletmelerimiz
bu kredi desteğinden yararlandı 

İ Ş L E T M E L E R İM İZ İN  E N  B Ü Y Ü K
S O R U N U  O L A N  F İN A N S M A N D A  T O B B
V E  3 6 5  O D A  V E  B O R S A  O L A R A K ,
E L İM İZ İ  D EĞİ L ,  G Ö V D E M İZ İ  T AŞ I N
A L T I N A  K O Y U Y O R U Z .   T Ü M
K A Y N A K L A R I M I Z I  V E  İM K Â N L A R I M I Z I
Ü Y E L E R İM İZ İN  E M R İN E  V E R İY O R U Z .

Sinop Ticaret ve Sanayi Odası (STSO) Başkanı
Salim Akbaş: "tüm dünyanın mücadele ettiği
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgınının ticari
hayata etkilerini asgariye indirme noktasında
azami gayret göstererek, geçmiş dönemde 3
kez gerçekleştirilen "Nefes Kredisi"nin Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) öncülüğünde
yeniden başladıttık. Konuyla ilgili Denizbank
Sinop Şubesine Müdürü Fatmanur İnce
Topçu ile birlikte oda binasında basın
toplantısı düzenledik. Buna göre nefes kredisi
ile birlikte oda üyelerine cirosuna göre 50 bin
ila 100 bin TL arasında 8 ay faiz ve anapara
ödemesiz 12 eşit taksitli kredi imkanı sunduk.

S İN O P  T S O ' D A N
1 1  M İ L Y O N
L İR A L I K  N E F E S !

S İN O P
G E N E L İN D E  1 1
M İ L Y O N A  Y A K I N
D E S T E K



B Y   B R A Y N  R İ C E

"Bu kredi kapsamında Sinop Ticaret ve Sanayi
Odasının hizmet alanında bulunan, Merkez,
Ayancık, Gerze, Türkeli, Dikmen ve Erfelek
ilçelerimizde kayıtlı üyelerimize 11 Milyon TL
civarında destek vermeyi planladık. Sinop TSO
olarak kendi kaynaklarından en fazla kredi
kullandıran illerden Karadeniz bölgesinde ilk
sıradayız dersem abartmış olmam. Tüm
Türkiye’de bulunan 365 oda borsadaki
sıralamamız nedir bilemem ama üyelerine
kaynak sunmada çok yukarılarda olduğumuzu
tahmin etmek pek imkansız değil."

SALİM AKBAŞ

Nefes 2020 projesinde tek katılımcı banka
olmaktan mutluluk duyduklarını dile getiren
Denizbank Sinop Şubesine Müdürü Fatmanur
İnce Topçu'da açıklamasında: "Biz TOBB
önderliğinde odamızla beraber nefes 2020
projesinde olmaktan mutluluk duyuyoruz. Bu
projede tek katılımcı banka olmaktan da grur
duyuyoruz. Ekonomimizin bel kemiği
KOBİ'lerimiz bu süreçte büyük bir fedakarlık
gösteriyor. Kendilerini çevirmekte büyük
güçlükler yaşıyor. Bu süreçte fedakarlık sırası
bankalara geçti. Yıllık 7,5 ile biz burada taşın
altına elimizi değil, gövdemizi koyarak bir işin
içine gerdek ve KOBİ'lerimize az da olsa nefes
aldırmak için elimizden geleni yapmak
istiyoruz. TOBB'un dışında da yatırım yaparak
daha çok kişiye nefes aldırmaya çalışıyoruz"
dedi.

P R O J E D E  O L M A K T A N
M U T L U Y U Z

Ü Y E L E R İM İZ İN
H E R  Z A M A N
Y A N I N D A Y I Z



B Y   B R A Y N  R İ C E

Mayıs Ayı Meclis Toplantımız TOBB Başkanımız
M. Rifat HİSARCIKLIOĞLU’ nun katılımıyla,
Meclis Başkanımız Erol DERİCİ Başkanlığında,
15/05/2020 Cuma günü saat 14:00’ te
Telekonferans olarak yapıldı.Boyabat TSO ile
müşterek yapılan toplantıya, Boyabat TSO
Meclis Üyeleri, Çevre Odaların Yetkilileri,
Genç Girişimciler Kurulumuz ve Kadın
Girişimciler Kurulumuz da katılım
sağladı.Toplantıda TOBB Başkanımız
Hisarcıklıoğlu yapmış olduğu sunumla Covid-19
etkisi ile yaşanan sıkıntılardan TOBB olarak
çözüme kavuşturdukları ve takip ettikleri
konular hakkında bilgi verdi.Ayrıca Odamız ve
Boyabat Ticaret ve Sanayi odası meclis
üyelerinin sorularını bire bir cevaplayarak
kendilerini aydınlattı.

Oda Mart ve Nisan ayı Meclis Toplantımız
Meclis Başkanımız Erol DERİCİ Başkanliğinda,
27.04.2020 Pazartesi günü saat 15:00 'de
telekonferans olarak yapıldı .

COVID-19 Nedeniyle uzaktan telekonferans
olarak gerçekleştirdiğimiz toplantımıza meclis
üyelerimiz tam katılım sağladı. Toplantıda
salgının ilimiz ekonomisi üzerine etkileri,
yapabileceklerimiz ve üye talepleri
değerlendirildi.

N İS A N  V E  M A Y I S  A Y I  M E C L İS
T O P L A N T I L A R I M I Z  

T O B B  B AŞK A N I M I Z  S .  R I F A T
H İS A R C I K L I OĞ L U  M A Y I S  A Y I
M E C L İS  T O P L A N T I M I Z A
K A T I L D I



Odamız ve Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliğinin
finansmanı ile faaliyet alanımız içinde yer alan Sinop
Merkez , Türkeli, Ayancık, Gerze, Erfelek ve Dikmen
ilçelerinde yaşamını sürdüren toplamda 1000’e yakın
düşük gelirli ve maddi desteğe ihtiyaç duyan aileye
Ramazan Gıda Paketi ve Alışveriş çeki dağıtımı
gerçekleştik. Covid-19 ‘unda etkisiyle bu dağıtımı bu
sene öne çekerek erken yapmaya çalıştık. Bunun yanı
sıra Yüz siperliği tedarik ederek hastanemize ulaştırdık,
5000 adet maske dağıttık. 

Yönetim Kurulumuz ile birlikte göreve başladığımız
günden bu yana, üzerimize düşen, yardım gerektiren
durumlarda elimizden geldiği kadar destekleyici olmaya
çalıştık, çalışıyoruz.

Video konferans aracılığıyla gerçekleştirilen Karadeniz Bölge
toplantısına Y.K.Başkanımız Salim AKBAŞ katıldı. Toplantıda
konuşan #TOBB Başkanı @rhisarciklioglu, içinden geçtikleri bu zor
süreçte, Oda ve Borsalara daha büyük görev ve sorumluluk
düştüğünü söyledi.  İş dünyası ile hükümet arasında köprü görevi
üstlenerek, sahadaki sıkıntıları en hızlı şekilde ilettiklerini ifade etti.

K A R A D E N İZ  B Ö L G E  T O P L A N T I S I

T U R İZ M  S E K T Ö R Ü  T E M S İ L C İ L E R İ  İ L E  B İR
A R A Y A  G E L D İK

Toplantıda öncelikli olarak Sinop TSO Yön. Kur. Bşk Salim AKBAŞ,
üyelerimizden gelen ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği başta
olmak üzere diğer ilgili bakanlık ve kuruluşlara iletilen talepler ve
Sinop TSO olarak COVID-19 süresince sektöre yönelik
gerçekleştirdiğimiz faaliyetler hakkında bilgi paylaşımında bulundu.
Sonrasında söz alan paydaşlarımız, Sinop ilinde turizm sektörünün
güncel durumu, yaşadıkları sıkıntıları ve taleplerini ilettiler.

E S İN O P  T S O  H E R K E S İN  Y A N I N D A !



CHP Sinop Milletvekilimiz Sn. Barış KARADENİZ
Yönetim Kurulu Başkanımız Salim AKBAŞ’ı SİNOP
TSO'da ziyaret etti. Görüşmede COVID-19’ un
Sinop ve Türkiye üzerindeki etkisi
değerlendirildi.

M İ L L E T V E K İ L L E R İM İZ D E N  Z İY A R E T

Ak Parti Sinop Milletvekili Nazım Maviş, Yönetim
Kurulu Başkanımız Salim Akbaş’ı ziyaret
etti.Ziyarette Sinop Meydan Projesi başta
olmak üzere devam eden ve planlanan diğer
yatırımlar görüşüldü.

Sinop Ticaret ve Sanayi Odası Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantısı, 18 Haziran tarihinde STSO
Etkinlik Salonunda gerçekleştirildi.Toplantıda, İcra Kurulu üyeleri katılım gösterdi. Özellikle COVID-19
salgınıyla başlayan süreçte dijitalleşmenin önemi, bu süreçten sonra kurul olarak yapılabilecekler, Sinop
Üretiyor Projesinin geliştirilmesi ve Sinop TSO Bünyesinde "Dijital Dönüşüm Merkezi" kurulmasıyla ilgili proje
çalışmaları yapılmasına karar verildi.

G E N Ç
G İR İ Ş İM C İ L E R
T O P L A N D I



Toplantıda konuşan Sinop Ticaret ve Sanayi
Odası (TSO) Başkanı Salim Akbaş, Sinop'un
Erfelek, Ayancık ve Türkeli ilçelerinde yoğun
olarak kestane balı üretimi yapıldığını
anımsattı. Sinop yöresinde üretilen kestane
balının çok değerli olduğunu vurgulayan
Akbaş, Sinop Üniversitesi ve Arıcılar
Birliğinin ortak bir çalışma yaptığını dile
getirdi. "Sinop Kestane Balı" adı altında
hazırlanan çalışmanın tamamlandığını ifade
eden Akbaş, "Dosyamızı hazırlanan raporla
birlikte Türk Patent ve Marka Kurumuna
sunacağız. Amacımız Sinop'un değerlerini
korumak. Maalesef piyasada Sinop kestane
balı diye satılan ballar var. 

Sinop'ta üretimi yapılan kestane balının tescil edilebilmesi için coğrafi işaret başvurusunda
bulunuldu. Başvuruyla ilgili Sinop Ticaret ve Sanayi Odası (TSO), Sinop Üniversitesi ve Sinop
Arıcılar Birliği tarafından TSO binasında basın toplantısı düzenlendi.

K E S T A N E  B A L I  M A R K A L AŞ I Y O R !

Biz bu çalışmayla coğrafi işaret belgemizi alarak bunların önüne geçmek istiyoruz. Bu noktada oda olarak herhangi

bir ticari beklenti içinde değiliz Sadece bize ait bir değerin gelecek nesillere aktarılması noktasında ilgiliyiz. Sinop’tan

dışarıya hediyelik ürün olarak götürmeyi hedeflediğim bir ürün nereden esinlendik diye sorarsanız bize ait olan

markalar başkaları tarafından çok rahat kullanılıyor ve ticari emtia olarak da gelir hali hanelerine para yazıyorlar.

Bunun en yakın taze örneğini de geçen hafta Ankara'da bir pastanede menülerine koydukları porsiyon 39 lira olan

Sinop mantısı fotoğrafını çekerek geldim. Mantı bizimse coğrafi işaret de bizim olmalı bunun keyfini de rantını da

önce biz sürmeliyiz. Balda da aynı konu ile karşılaşmamak ileride başkalarının kestane balı bizim ürünümüz dememesi

için biz erken davrandık. Üniversitemiz yaklaşık 4-5 ay önce bununla ilgili coğrafi işaret noktasında girişi dosya şu an

Patent Enstitüsünden Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Gıda Kontrol Dairesine intikal etti. Bu proje, Sinop için hayırlı

olacağına inandığım bir proje” dedi.

Sinop Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr Kamil Demirci'de, 25 yöreden numune alınarak 30'a yakın parametrede

balların incelendiğini belirterek, "Gördük ki Artvin'den Samsun Salı Pazarı'na kadar kestaneler ile Çatalzeytin'den

Muğla'ya kadar olan kestaneler arasında ne fark var? Bunlar tespit edildi. Gördük ki bizim kestane balımız kaliteli.

Bizim istasyonlarımızdan gelen balların incelemesi neticesinde yüzde 94 oranında polen miktarı var. İnşallan coğrafi

işareti alacağız" diye konuştu.



Sinop Ticaret ve Sanayi Odası

/sinoptso

www.sinoptso.org.tr


